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BIZOTTSÁGÁBÓL. 

• A közéletnek, tudománynak és irodalomnak a háborús viszonyok 
•okozta pangása a bizottság működésére az 1917-ik évben is bénítólag 
hatott. 

A nyomdai árak még folyton tartó emelkedése nemcsak lehetet-
lenné tette több tervbe vett munka kiadását, hanem e miatt folyó-
iratának: a Hadtörténelmi Közleményeknek ívszámát ez évben is 
újból le kellett szállítani. 

Ily körülmények között tehát folytatta a bizottság a világháború 
•emlékeinek gyűjtését s foglalkozik a béke beállta utáni teendők terveivel, 
hogy majdan miként örökíthesse meg méltó módon és mentül szélesebb 
alapokon a magyarság hősi szerepléséneke vérzivataros korszakban való 
történetét. 

A bizottság ez évi történetének legjelentősebb eseménye volt, 
hogy annak elnöki tisztét József főherczeg úr ő Cs. és kir. Fensége, 
akadémiánk tiszteleti és igazgatósági tagja elfogadta. 

Ez alkalomból a bizottság jegyzőkönyvében örökítette meg lelépő 
elnöke báró Forster Gyula val. belső titkos tanácsos, akadémiai tiszte-
leti tag négy évi buzgó és eredményes tevékenységét és mondott azért 
meleg köszönetet. 

A Honvédelmi Miniszter úr a bizottságot ez évben kilenczezer 
koronával támogatta és 1440 koronával előfizetett a Hadtörténelmi 
Közleményekre. 

A folyóirat ez évben XVIII-ik évfolyamában jelent meg, 25 ívnyi 
terjedelemben, nyolcz nagyobb tanulmányt és értekezést és 16 kisebb 
•czikket közölve. 

Folyó ügyeinek intézése végett a bizottság ez évben négy ülést 
tartott. Ezek egyikén dr. Szendrei János jelentést tett a Magyarországi 
várak története czímű nagy műve munkálatainak haladásáról. 

A Hadtörténelmi Muzeum ügyének kérdésével a bizottság az idén 
ás megfelelő módon foglalkozott. 


